
Protokół nr II 

Rady Miejskiej w Mogielnicy 

w dniu 15 maja 2024  

 
Obrady rozpoczęto 15 maja 2024 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:01 tego samego 

dnia. W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. Obradom przewodniczyła Ewa Scisłowska. 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Otwieram II Sesję Rady Miejskiej w Mogielnicy. 

Serdecznie witam Pana Burmistrza. Serdecznie witam wszystkich Sołtysów i 

Przewodniczących komitetów osiedlowych, radnych. I patrzę, czy jest jeszcze ktoś z innych 

gości zaproszonych, ale nie widzę. Jest mi bardzo miło, że dzisiaj spędzimy te kilka godzin 

wspólnie. Kilka to jest od trzech do dziewięciu. Dobrze, proszę o potwierdzenie kworum. 

Tak, mamy dziś obecnych na sesji 15 radnych, więc warunki kworum są spełnione. I proszę 

odczytam teraz porządek obrad. 

- Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

- Powołanie sekretarza obrad. 

- Przyjęcie uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej w Mogielnicy,    

Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Komisji Gospodarki, Budżetu i 

Rolnictwa, Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

- Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości miesięcznego wynagrodzenia dla 

Burmistrza Gminy i Miasta Mogilnica. 

- Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego limitu przebiegu kilometrów, za 

używanie prywatnego pojazdu do celów służbowych. 

- Sprawy bieżące. 

- Interpelacje radnych. 

- Sprawy mieszkańców. 

- Zakończenie obrad. 

 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

Zgłoszono kandydaturę  radnego Sławomira Barana 

Głosowano w sprawie: 

powołanie Sekretarza obrad radnego Sławomira Barana za jego zgodą. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Waldemar Kawenczyński, Radosław 

Kiljan, Zofia Kowalska, Mirosław Krawczyk, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, 

Wiesław Małek, Ireneusz Popis, Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, Adam Stępniak, 

Ewa Ścisłowska 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej w Mogielnicy. 

 



   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:  Obecnie przystąpimy do powołania Komisji Stałych 

Rady. Pierwszą komisją będzie Komisja Rewizyjna, która przewiduje skład trzyosobowy. 

Przewodniczący, plus dwóch członków. Proszę bardzo, wybierzemy najpierw 

przewodniczącego, następnie uzupełnimy skład. Proszę. Jest dyskusja. Proszę bardzo. Za 

chwilę zgłaszamy z kandydatów. Proszę Pani Marzena. Tak, Komisji rewizyjnej. 

 

   Radna  Marzena Stępień:  Chciałabym zgłosić na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 

Pana Mariusza Kuligowskiego. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:  Czy Pan Mariusz Kuligowski wyraża zgodę? 

Radny Mariusz Kuligowski: Tak, wyrażam. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Czy mamy inne kandydatury? Proszę bardzo, głosujemy 

proszę Państwa. Nie? Jeszcze nie. A jeszcze dyskusja? Proszę bardzo, Pan Krawczyk. A to 

poczekamy, to chwileczkę. Proszę bardzo, powinniśmy chyba przegłosować 

przewodniczącego jednak. Czy to stanowi problem? A, musicie Państwo ustawić system. 

Proszę bardzo, proszę kandydatów do Komisji Rewizyjnej. Zgłaszamy kandydatów do 

Komisji Rewizyjnej i jeszcze raz przypominam, trzy osoby. Już jedną mamy. Proszę. 

 

   Radny Mirosław Krawczyk: Chciałem zgłosić Waldemara Kawenczyńskiego do Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:  Czy Pan Waldemar wyraża zgodę? 

 

Radny  Waldemar Kawenczyński: Wyrażam zgodę. 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:  Proszę bardzo, inni kandydaci do Komisji Rewizyjnej.  

 

Pani Agnieszka Pracownik. 

 

Radna Agnieszka pracownik: Ja bym chciała zgłosić Pana Wiesława Małka do tej komisji. 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:  Czy Pan Wiesław Małek wyraża zgodę? 

 

Radny Wiesław Małek: Wyrażam zgodę. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Niniejszym Komisja Rewizyjna składa się (...) Myślę, że 

już następne kandydatury to nie, bo już tam mamy już limit. Proszę w skład komisji 

wchodziłby Pan Kuligowski, Pan Kawenczyński i Pan Małek. W funkcji przewodniczącego 

byłby Pan Kuligowski. Proszę bardzo, głosujemy. Dobrze. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę bardzo, następna komisja. Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji. Proszę, zgłaszamy kandydatury na Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

 

Radny Mirosław Krawczyk: Ja chciałem zgłosić Panią Zofię Kowalską na przewodniczącą. 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:  Pani Kowalska wyraża zgodę? 

 

Radna Zofia Kowalska: Wyrażam. 



 

Proszę Pan Wisław Małek. 

 

Radny Wiesław Małek: Zgłaszam Halinę Budzik. 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:  Czy Pani Halina Budzik wyraża zgodę? 

 

Radna Halina Budzik: Tak, wyrażam zgodę. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:  Już mamy, już Radosław Kilian wyraził już zgodę. 

Proszę, Pani Zofia Kowalska przewodnicząca, Radosław Kilian członek i Pani Halina Budzik. 

Jest to Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. Proszę bardzo, przechodzimy do Komisji 

Gospodarki, Budżetu i Rolnictwa. Proszę bardzo, zgłaszamy kandydatów na 

przewodniczącego. Pan Mirosław Krawczyk, proszę. 

 

   Radny Mirosłwa Krawczyk: Chciałem zgłosić Panią Marzenę Stępień na Przewodniczącą 

Komisji Budżetowej. 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:   Marzen Stępień, czy Pani wyraża zgodę? 

 

Radna Marzena Stępień:  Tak, wyrażam. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:  Proszę, czy są inne kandydatury na przewodniczącego? 

Proszę bardzo, w takim razie zgłaszamy członków. Chciałam powiedzieć, że ta komisja w 

skrócie mówiąc budżetowa będzie liczyła pięć osób. Proszę, Wiesław Małek, proszę bardzo. 

Udzielenie głosu. 

 

Radny Wisław Małek: Zgłaszam kandydaturę Adama Jagielińskiego. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:  Czyli członek Pan Jagieliński. Proszę, Pan Krzysztof 

Kuligowski. 

 

Radny Krzysztof Kuligowski: Zgłaszam kandydaturę Sławka Barana. 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:  Proszę, Pani Marzena Stępień. 

 

Radna Marzena Stępień:  Zgłaszam kandydaturę Pana Adama Stępniaka. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:   Chwileczkę, bo Pan Jagieliński wyraża zgodę? 

Pan Sławomir Baran? Pan Adam Stępniak? I proszę bardzo dalej, bo mamy jeszcze jedno 

miejsce. 

 

Radny  Mariusz Kuligowski: Składam propozycję na Krzysztofa Kuligowskiego. 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:   Pan Krzysztof wyraża zgodę? 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:  Proszę Państwa, została Komisja Budżetowa mówiąc 

potocznie. Przewodniczącą Pani Marzena Stępień, Pan Jagieliński w składzie, Pan Sławomir 

Baran, Pan Adam Stępniak i Krzysztof Kuligowski. I proszę bardzo, przechodzimy do 



Komisji Oświatowej. Proszę bardzo, udzielam głosu Panu Mariuszowi. Na 

przewodniczącego? 

 

Radny Mariusz Kuligowski: Nie, do komisji. 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:   Komisja Budżetowa miała liczyć pięć osób i jest pięć 

osób. Mamy pięć. To będziemy każdego głosować w takim razie. Proszę bardzo. Jeszcze raz 

proszę nazwisko. 

 

Radny Mariusz Kuligowskiej: Krawczyk Mirosław. 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:  Czy Pan Mirosław wyraża zgodę? 

 

Radny Mirosław Krawczyk:  Wyrażam zgodę. 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:   Proszę państwa, w obecnej sytuacji będziemy musieli w 

związku, że mamy za dużo osób zgłoszonych, musimy przeprowadzić głosowanie. Tu 

poproszę o radę Pana Frasońskiego. Ja myślę, że osoby Pani Marzeny Stępień nie będziemy, 

bo ustaliliśmy, że będzie przewodniczącą, więc zaczniemy od Pana Jagielińskiego. Słucham? 

W jaki sposób? Uważam, że przegłosujemy każdego kandydata, który został zgłoszony, prócz 

Pani Marzeny Stępień. I kto nie uzyska większości głosów, ten po prostu do tej komisji nie 

wejdzie. Bardzo proszę, ogłaszam pięć minut przerwy. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:  Wracamy do składu Komisji Gospodarki, Budżetu i 

Rolnictwa. Bardzo proszę, Pani Marzena została przegłosowana Stępień jako 

przewodnicząca. A w tej chwili proszę bardzo, głosujemy nad kandydaturą Pana Adama 

Jagielińskiego. Proszę bardzo, kto z Państwa jest za kandydaturą Pana Jagielińskiego? 

 

Głosowano w sprawie: 

zgłoszeni kandydatury radnego Adama Jagielińskiego na członka Komisji Gospodarki 

Budżetu i Rolnictwa. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Halina Budzik, Adam Jagieliński, Mirosław Krawczyk, Wiesław Małek 

PRZECIW (11) 

Sławomir Baran, Waldemar Kawenczyński, Radosław Kiljan, Zofia Kowalska, Krzysztof 

Kuligowski, Mariusz Kuligowski, Ireneusz Popis, Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, 

Adam Stępniak, Ewa Ścisłowska 

 

Głosowano w sprawie: 

zgłoszeni kandydatury radnego Sławomir Baran na członka Komisji Gospodarki Budżetu i 

Rolnictwa. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 



Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Waldemar Kawenczyński, Radosław 

Kiljan, Zofia Kowalska, Mirosław Krawczyk, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, 

Wiesław Małek, Ireneusz Popis, Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, Adam Stępniak, 

Ewa Ścisłowska 

 

Głosowano w sprawie: 

zgłoszeni kandydatury radnego Adam Stępniak na członka Komisji Gospodarki Budżetu i 

Rolnictwa. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Waldemar Kawenczyński, Radosław 

Kiljan, Zofia Kowalska, Mirosław Krawczyk, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, 

Wiesław Małek, Ireneusz Popis, Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, Ewa Ścisłowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Stępniak 

 

Głosowano w sprawie: 

zgłoszeni kandydatury radnego Krzysztofa Kuligowskiego na członka Komisji Gospodarki 

Budżetu i Rolnictwa.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Waldemar Kawenczyński, Radosław Kiljan, Zofia 

Kowalska, Mirosław Krawczyk, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, Wiesław Małek, 

Ireneusz Popis, Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, Adam Stępniak, Ewa Ścisłowska 

PRZECIW (1) 

Adam Jagieliński 

 

Głosowano w sprawie: 

zgłoszeni kandydatury radnego Mirosława Krawczyka na członka Komisji Gospodarki 

Budżetu i Rolnictwa. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Waldemar Kawenczyński, Radosław 

Kiljan, Zofia Kowalska, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, Wiesław Małek, 

Ireneusz Popis, Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, Adam Stępniak, Ewa Ścisłowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mirosław Krawczyk 



 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę bardzo, podchodzimy teraz proszę Państwa, 

wybierzemy Komisję Oświaty. Komisja Oświaty będzie się składała z czterech osób. Proszę 

bardzo, proponujemy przewodniczącego. 

 

Radny Mariusz Kuligowski: Zgłaszam Ireneusza Popisa na przewodniczącego. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:  Proszę bardzo, Pan Waldemar Kawenczyński, 

proszę głos. 

 

Czy wyraża Pan Popis zgodę? Proszę. 

 

Radny Waldemar Kawenczyński: Chciałem zgłosić kandydaturę Pani Agnieszki Pracownik. 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Pani Agnieszko. 

 

Radna Agnieszka Pracownik: Tak, dziękuję, wyrażam zgodę. 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę bardzo, inne kandydatury. 

 

Radny Radosław Kilian zgłosił kandydaturę Ewy Ścisłowskiej. 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Oczywiście wyrażam zgodę. I proszę bardzo. 

 

Radny Sławomir Baran: Zgłaszam Adama Jagielińskiego. 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Czy Pan Adam wyraża zgodę? 

 

Radny Adam Jagieliński:  Dziękuję za zaufanie, ale dziękuję. Nie, nie wyrażam. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę bardzo, w związku z tym, że Pan Jagieliński 

zrezygnował, nie wyraził zgody, nie mamy czwartego członka tej komisji. Proszę bardzo, 

inne kandydatury. Tu proszę pytam czy wszystko jest ok i żadna osoba się nie powtarza? W 

takim razie komisja będzie trzyosobowa. Dobrze. Proszę Państwa, nie wiem czy teraz 

przygotujemy uchwałę? Proszę bardzo, przerwa pięć minut. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:  Proszę o zajęcie miejsc, wznawiamy obrady. Czy 

wszyscy wrócili z przerwy? Dobrze. Proszę Państwa, przegłosujemy teraz uchwałę o 

powołaniu komisji oraz jej przewodniczących,  w sprawie powołania Stałych Komisji Rady 

Miejskiej z dnia 15 maja 2024 roku. Na podstawie art. 21 ust. 1 ustawy o samorządzie 

gminnym z dnia 8 marca 1990, tekst jednolity z 2001 roku, Dz. U. z 2024, poz. 609, Rada 

Miejska w Mogielnicy uchwala co następuje. Powołuje się Komisję Rady Miejskiej w 

następujących składach osobowych, pełnionych funkcjach w komisji. Komisja rewizyjna, 

Mariusz Kuligowski przewodniczący, Waldemar Kawenczyński członek, Wiesław Małek 

członek. Komisja Skarg Wniosków i Petycji, Zofia Kowalska przewodnicząca komisji, 

Radosław Kilian i Halina Budzik członkowie. Komisja Gospodarki, Budżetu i Rolnictwa, 

Marzena Stępień przewodnicząca komisji, Sławomir Banan, Adam Stępniak, Krzysztof 

Kuligowski i Mirosław Krawczyk są członkami. Komisja Oświaty, Ireneusz Popis 

przewodniczący komisji, Agnieszka Pracownik i Ewa Ścisłowska członkowie komisji. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i wymaga publikacji na tablicy ogłoszeń. 



Proszę bardzo głosujemy, kto jest za przyjęciem uchwały? Proszę bardzo, Pan Adam 

Jagieliński przed podjęciem uchwały zgłasza się do dyskusji. Proszę bardzo. 

 

   Radny Adam Jagieliński: Chciałem złożyć wniosek o zwiększenie ilości osób w Komisji 

Budżetowej, z pięciu do sześciu. Dziękuję bardzo. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę państwa, my ten wniosek musimy przegłosować. 

Czy Państwo są przygotowani, żebyśmy to przegłosowali? Proszę bardzo, dwie minuty 

przerwy. Państwo ustalą to głosowanie na sesji. Proszę Państwa, proszę już rozpoczynamy 

dalej. W tej chwili poddamy pod głosowanie, czy Komisja Budżetowa może mieć sześciu 

skład sześcioosobowy 

 

Głosowano w sprawie: 

zwiększenia liczby członków Komisji Gospodarki Budżetu i Rolnictwa do 6 osób. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Halina Budzik, Adam Jagieliński, Mirosław Krawczyk, Wiesław Małek 

PRZECIW (10) 

Sławomir Baran, Radosław Kiljan, Zofia Kowalska, Krzysztof Kuligowski, Mariusz 

Kuligowski, Ireneusz Popis, Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, Adam Stępniak, Ewa 

Ścisłowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Waldemar Kawenczyński 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej w Mogielnicy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Baran, Waldemar Kawenczyński, Radosław Kiljan, Zofia Kowalska, Mirosław 

Krawczyk, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, Ireneusz Popis, Agnieszka 

Pracownik, Marzena Stępień, Adam Stępniak, Ewa Ścisłowska 

PRZECIW (2) 

Adam Jagieliński, Wiesław Małek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Halina Budzik 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Niniejszym uchwała numer II/4/2024 Rady Miejskiej w 

Mogielnicy z dnia 15 maja 2024, w sprawie powołania Stałych Komisji Rady Miejskiej w 

Mogilnicy została przyjęta. 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości miesięcznego wynagrodzenia dla 

Burmistrza Gminy i Miasta w Mogielnicy. 



   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

miesięcznego wynagrodzenia dla Burmistrza Gminy i Miasta Mogielnica. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Otwieram w tej sprawie dyskusję, proszę Państwa. Proszę 

bardzo zgłosić się do dyskusji przez eSesję. Proszę. Nagrywa się. Bardzo proszę. Proszę się 

zgłosić i proszę mikrofon do ręki, bo nagrywamy. Prosimy do mikrofonu, żeby wszystko 

było. 

 

   Radny Adam Stępniak:  Ta uchwała, że tak powiem, no przyszła do nas, jakby można 

powiedzieć z marszu tutaj z Biura Rady. No nie było takiej dyskusji na ten temat, więc może 

byśmy otworzyli tą dyskusję w tej chwili. 

 

   Radny Adam Stępniak:  Ta uchwała, że tak powiem, no przyszła do nas, jakby można 

powiedzieć z marszu tutaj z Biura Rady. No nie było takiej dyskusji na ten temat, więc może 

byśmy otworzyli tą dyskusję w tej chwili.Propozycja, że tak powiem uposażenia z 

maksymalnego pułapu, moim zdaniem na tą chwilę jest za wczesna, dlatego że Pan Robert 

Lipiec jest początkującym burmistrzem. Myślę, że powinien zacząć od początkującej pensji. 

Nawet jego poprzedni włodarz zaczynał też od najniższej kwoty. Moim zdaniem pensja 

powinna mieć funkcję docenienia, ale też i motywacji i mobilizacji. No i po prostu liczymy na 

to, że tutaj wypracujemy jakąś kwotę. Propozycja byłaby podstawy od 8500,00 zł. 

Oczywiście musimy się zmieścić w tych widełkach 16033,00 zł minimum i 20000,00 zł 

maksimum, co też w tej uchwale akurat jest to zagwarantowane. Dziękuję. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Ja rozumiem, że chodzi tu o zasadniczą pensję 8500,00 

zł. I do tego 20% dodatek za staż, następnie 30% dodatek specjalny i 30% (...) Czy ktoś z 

Państwa chciałby jeszcze zabrać głos w tej sprawie? 

 

   Radny Wiesław Małek:  Myślę, że praca Pana burmistrza to nie jest praca, tylko to jest 

funkcja, którą pełni 24 na dobę i 24 na dobę musi być dostępny. I proponowałbym, żeby 

zostać przy tej stawce, jaka była tu ustalona, żeby tego nie zaniżać. 

 

   Burmistrz Robert Lipiec: Szanowni Państwo, oczywiście to prawda, jestem młodym 

burmistrzem początkującym. Tu mówił Pan Adam o motywacji i o tym, żeby zapracować, ja 

jestem najbardziej za. Jako pracownik generalnie wyrażam swoją opinię też na temat tego 

wynagrodzenia. Jeśli Państwo oczywiście wezmą to pod uwagę, to proszę, jeśli nie, to 

Państwa decyzja oczywiście, bo to Państwo ustalacie to wynagrodzenie. Ale zresztą ja 

proponowałem już wstępnie, były rozmowy na ten temat i nadal podtrzymuję swoją 

propozycję, jeśli będzie taka możliwość to uśrednić to wynagrodzenie, jeśli mogę prosić. 

Czyli wypośrodkować, tutaj mówię o kwocie brutto, dołożyć 2000,00 zł do tego. Dziękuję. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska Ja nie wiem czy dobrze zrozumiałam, 2000,00 zł dołożyć do 

8500,00 zł? 

 

   Burmistrz Robert Lipiec:  Nie, nie. Chodzi o to szanowni Państwo, że minimalna kwota 

wynagrodzenia to jest 8200,00 zł, 10000,00 zł to jest maksymalna, tak. Więc prosiłbym 

ewentualnie o 9000,00 zł 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska : O 9000,00 zł podstawy. Proszę bardzo, po prostu 

przegłosujmy. Proszę bardzo, kto z Państwa jest za kwotą 8500,00 zł zasadniczej i od tego 

naliczonych odpowiednich (...) Słucham? Ale ustaliliśmy, że chcemy dodatku procentowego 

30%. Więc bardzo proszę, kto z Państwa jest za takim stanem rzeczy, że 8500,00 zł jako 



kwota podstawowa, zasadnicza. I plus do tego proszę Państwa jeszcze raz, dodatek funkcyjny 

30%, dodatek specjalny 30% funkcyjny, plus staż. Jak się mylę Pani Aniu, to bardzo proszę, 

dodatek specjalny. Proszę. 

 

   Inspektor ds. kadr Anna Bitner-Michalska: Dodatek specjalny to jest 30% od zasadniczej i 

funkcyjnego, to się wszystko zgadza. Natomiast jeżeli chodzi o kwotę dodatku funkcyjnego, 

jest to dodatek określony w wysokości maksymalnej w rozporządzeniu, w sprawie 

wynagrodzenia pracowników samorządowych. I to nie jest procentowo. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska : Ja bardzo przepraszam. Czy mogę jeszcze raz? 

Przepraszam, bo tu akurat ważna sprawa. 

 

   Inspektor ds. kadr Anna Bitner-Michalska: Dobrze. Dodatek specjalny jest w wysokości 

30% naliczany od płacy zasadniczej i dodatku funkcyjnego. Natomiast dodatek funkcyjny, 

nigdzie w żadnym rozporządzeniu nie jest określony w formie procentowej. Jest to zwykle 

określony w formie maksymalnej kwoty. I tylko o to chodzi. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę Państwa, my analizując pewne sprawy też 

doszliśmy do wniosku, że utrzymalibyśmy dodatek funkcyjny 30%. Chociaż jak tu Pani 

mówi, ja słyszę co Pani mówi i musimy się do tego stosunkować. Więc proszę bardzo Pan 

Sławomir Baran chce zabrać głos. Proszę bardzo. 

 

Radny Sławomir Baran: Pani Przewodnicząca, proszę o dziesięć minut przerwy. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: W związku z tematem, jaki podjęliśmy przed przerwą, są 

jeszcze jakieś wypowiedzi, stanowisko w sprawie wynagrodzenia dla Pana burmistrza? 

 

   Radny Adam Stępniak:  Odnośnie wcześniejszej mojej wypowiedzi o tym dolnym pułapie 

16033,20 zł i tak dalej, to nie do końca jest prawda. Bo to chyba dotyczyło kwestii 

warszawskiej chyba, o ile się nie mylę, samorządu prezydenta Warszawy. A chyba najniższa, 

no bo tak trudne są te materiały do znalezienia, że tak powiem, żeby były tak bardzo czytelne. 

W samorządzie tego typu jak nas, to chyba wychodzi to łącznie tak brutto 15400,00 zł, 

najmniej ten pułap. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Czy wracamy do opcji 8500,00 zł pensji zasadniczej? 

Tak, Panie Stępniak? Utrzymujemy to? Tak. Więc proszę bardzo, proszę Państwa, musimy to 

poddać pod głosowanie. Do tego, tak jak powiedziałam, 30% dodatek funkcyjny i od płacy 

zasadniczej, plus dodatku funkcyjnego liczymy 30% dodatku specjalnego oraz 20% dodatku 

stażowego. Proszę Państwa, taki skład proponuję, więc przegłosujmy to. Proszę bardzo, 

możemy zagłosować. Bardzo proszę. Proszę bardzo przygotować uchwałę. Będziemy 

głosować zgodnie z uchwałą. Czyli znowu mamy pięć minut przerwy. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska odczytała projekt uchwały z naniesionymi 

zaproponowanymi zmianami. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości miesięcznego wynagrodzenia dla 

Burmistrza Gminy i Miasta w Mogielnicy. 

 

Wyniki głosowania 



ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Baran, Waldemar Kawenczyński, Radosław Kiljan, Zofia Kowalska, Mirosław 

Krawczyk, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, Ireneusz Popis, Agnieszka 

Pracownik, Marzena Stępień, Adam Stępniak, Ewa Ścisłowska 

PRZECIW (3) 

Halina Budzik, Adam Jagieliński, Wiesław Małek 

 

   Radny Adam Jagieliński: Dziękuję bardzo. Pani Przewodnicząca, ja chciałem zauważyć, że 

jeszcze dwa wnioski były, co do wynagrodzenia Pana burmistrza. Był wniosek Pana 

burmistrza samego i Pana radnego Wiesława Małka, a przegłosowaliśmy tylko jeden wniosek. 

Chyba wszystkie trzy powinniśmy przegłosować. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę bardzo. Dla mnie to możemy, no nie wiem, jak 

przygotowywaliśmy uchwały, należało wtedy zgłosić może ten akces. Proszę, słucham Pana. 

Radny Adam Jagieliński:  Przepraszam, ale Pani prowadzi, nie ja. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Oczywiście. Ale ja się zgładzam z Panem. Proszę jeszcze 

raz, jaki był wniosek Pana Małka w tej sprawie? Czy Pan operował kwotami? Pan chciał, aby 

pozostał wariant? 

 

Radny Wiesław Małek: Tak, wariant, który został początkowo wyliczony. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Ten był odrzucony wariant, już w pierwszym. Proszę, 

wariant Pana burmistrza? Ale proszę konkretną propozycję. Pan burmistrz proponuje 9100,00 

zł, chciałby taką podstawę. I tak zostawmy, jak tu Pan burmistrz sugeruje, zostawmy tak jak 

przeczytaliśmy uchwałę i jak uchwałę podjęliśmy.  

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego limitu przebiegu kilometrów za 

używanie prywatnego pojazdu do celów służbowych. 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska odczytała projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego limitu przebiegu kilometrów za używanie 

prywatnego pojazdu do celów służbowych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Waldemar Kawenczyński, Radosław 

Kiljan, Zofia Kowalska, Mirosław Krawczyk, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, 

Wiesław Małek, Ireneusz Popis, Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, Adam Stępniak, 

Ewa Ścisłowska 

 

 



6. Sprawy bieżące, interpelacje radnych 

 

   Radny Adam Jagieliński: Ja mam wniosek, nawiązując do wypowiedzi Pana radnego 

Adama Stępniaka, że burmistrz jest młody i niedoświadczony i trzeba mu obniżyć pensję. 

Więc uważam, że radni siedzący tutaj przy tym stole, też są młodzi i niedoświadczeni i też 

powinni mieć obniżoną dietę. Przynajmniej do 200,00 zł. Dziękuję bardzo. Oczywiście o 

wszystkich radnych mówię, tak? 

 

   Radny Adam Stępniak:  Ja nie powiedziałem, że burmistrz jest niedoświadczoną osobą, 

tylko powiedziałem, że jest początkującą osobą na tym stanowisku. I to miałem na myśli i tak 

dalej. A myślę, że nasza współpraca będzie się dobrze układać i na pewno, a przede 

wszystkim, słuchajcie, wszędzie, we wszystkich mediach mówi się ciągle kasa, kasa i tak 

dalej, i tak dalej. Więc po prostu może po prostu poszlibyśmy tym tropem, że zacznijmy od 

początkowych uposażeń i tak dalej. A odnośnie diet radnych, nie wiem jak przepisy mówią, 

mówią dużo więcej, że tak powiem o przepisach w gminie do 15000 i tak dalej. Tam nawet są 

jakieś ryczałty i tak dalej. Do 15000 mieszkańców w gminach są dużo wyższe. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Oczywiście, dobrze proszę bardzo, czy są jeszcze inne 

głosy w tej sprawie? Proszę bardzo, Pan Burmistrz prosi o głos, proszę. 

 

   Burmistrz Robert Lipiec: Szanowni Państwo, podjęli Państwo decyzję oczywiście według 

Państwa słuszną, być może tak. Cóż, dziękuję za oczywiście za maksymalny limit kilometrów 

po terenie gminy. Jeżeli chodzi, to są środki rzędu 300,00 zł na miesiąc. Powiem Państwu 

szczerze, że ja naprawdę dużo jeżdżę po gminie. Pełniąc funkcję radnego powiatowego też 

jeździłem bardzo dużo, bo zawsze staram się być na inwestycjach, które są realizowane. I 

odkąd zacząłem też pełnić funkcję burmistrza, też już bardzo dużo jeżdżę. Byłem dzisiaj na 

drodze w Popowicach, drodze powiatowej, która jest modernizowana jeszcze ze środków z 

ubiegłej kadencji, zaplanowana w ubiegłej kadencji. Jest tam realizowany kolejny kilometr 

drogi. I tutaj mogę Państwu zagwarantować, że na pewno te środki wyjeżdżę, bo ja staram się 

być wszędzie i po prostu obserwować sytuację na terenie gminy, co się dzieje i być na 

bieżąco. Szanowni Państwo, możemy może przejść do spraw, jeżeli jesteśmy przy sprawach 

bieżących, chciałbym tylko zauważyć pewną kwestię. Mamy do przegłosowania uchwałę 

budżetową na kolejnej sesji, to jest 21 maja. Są to kwestie związane, pierwsza kwestia to jest 

stacja uzdatniania wody w Kozietułach, która ma powstać w miejscowości Kozietuły. 

Otrzymaliśmy na nią dofinansowanie w wysokości 5000000,00 zł. I trzeba uzupełnić środki w 

budżecie, ponieważ zgodnie z projektem, zaplanowanym projektem musimy te środki 

uzupełnić, żeby ruszyć z pracami. Ponieważ grozi to oczywiście utratą tych środków, tych 

5000000,00 zł. I słuchajcie szanowni Państwo, to nie są żarty i tutaj nie ma co się opierać, w 

sensie takim przepychać się terminowością. Ponieważ te uchwały musimy zaopiniować, musi 

to Komisja Budżetowa, która notabene została dopiero dzisiaj powołana. Sesja jest 21. 

Terminy dostarczenia dokumentów Państwu przed sesją, jak Państwo doskonale wiecie to 

siedem dni. Dostarczenie dokumentów przed komisją to jest minimum pięć dni, co już tutaj 

wyklucza tak naprawdę dotrzymanie terminowości tych uchwał. Dlatego też prosiłem, żeby tą 

sesję zorganizować na 7. tak jak było za zaprzysiężenie, żebyśmy się zmieścili z czasem, bo 

terminy nas po prostu gonią, zgodnie z planem z harmonogramem dotacji. Druga kwestia, to 

jest też kwestia przebudowy budynku przedszkola, przy Publicznej Szkole Podstawowej 

numer 2 w Mogielnicy. Tam są, potrzebna jest przebudowa i zmiana instalacji elektrycznej, 

zgodnie z zaleceniami Państwowej Straży Pożarnej. Chodzi tutaj konkretnie o przepisy 

przeciwpożarowe. To musi być zrealizowane do września, bo jeżeli nie będzie to 

zrealizowane, to po prostu przedszkole nie będzie mogło funkcjonować. To musicie mieć 

Państwo świadomość i tutaj też te terminy po prostu nas gonią. Kolejna rzecz, to jest też już 



zaplanowana budowa tam koło tej szkoły właśnie między szkołą, a drogą 728 placu zabaw dla 

dzieciaków. I trzecia sprawa, też taka wynikająca w zasadzie w ostatnich dniach wynikła, 

zostały pozostały środki z dotacji dla obywateli Ukrainy, dla kształcenia obywateli Ukrainy w 

szkołach. I tutaj też należy te środki uzupełnić. Zespół Szkół Ogólnokształcących zwrócił się 

o uzupełnienie tych środków, należy je wykorzystać, bo w innym przypadku po prostu je 

będziemy musieli zwrócić. Więc prośba jest tutaj, ja już do Pani Przewodniczącej już też 

mówiłem, żeby może jeżeli będzie taka możliwość, żeby Państwo po prostu już nie zwoływali 

tej komisji, bo to i tak terminowo się nie dotrzymamy. Tylko przegłosowali ten temat, po 

prostu zaopiniowali dzisiaj po sesji i ewentualnie, te uchwały już notabene macie na swojej 

platformie, także zapoznacie się z nimi. Tutaj Pani przewodnicząca przeczyta uzasadnienie, to 

nie są jakieś wariacje, to są naprawdę bardzo proste rzeczy. Więc proponuję, żeby to po 

prostu radni przegłosowali wszyscy dzisiaj, żeby już nie zwoływać komisji. I na następnej 

sesji po prostu przegłosować to uchwałą. Dziękuję. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:  Proszę bardzo, uwagi, głos dyskusji w tej sprawie. Czy 

będziemy dziś podchodzić właśnie do tych tematów?  

 

   Radny Sławomir Barn: Jesteśmy za przegłosowaniem tego wniosku, co Pan burmistrz 

wygłosił. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:  Dzisiaj będziemy opiniować? To po sesji. To po sesji 

zrobimy.  Panie Grzegorzu, proszę sugestie. To może się zbierzmy po sesji. 

 

7. Sprawy mieszkańców. 

 

Marek Ścisłowski: Ja mam pytanie do Pana burmistrza. Panie Burmistrzu, od kiedy wiadomo, 

że środki na stację uzdatniania wody zostały przekazane Mogielnicy w ramach dotacji z 

programów rządowych? 

 

   Burmistrz Robert Lipiec:  Od kiedy wiadomo? No środki zostały, już wiadomo pewnie jest 

od tamtego roku można powiedzieć, więc to tak trwa już troszeczkę. Ja szczegółów nie znam 

tej sprawy, bo przyznam się szczerze, ponieważ jeszcze się nie zapoznałem ze wszystkimi 

sprawami, dopiero przejmuję te pewne rzeczy. Dostałem tylko informację, że należy jak 

najszybciej w tym momencie, już jest czas według harmonogramu na podjęcie pewnych 

decyzji i kroków, żeby po prostu uzupełnić środki, bo dofinansowanie jest, no i trzeba to 

zrobić, prawda. 

 

   Marek Ścisłowski: Ja rozumiem, że pieniążki są od około 6 miesięcy, mniej więcej pół 

roku. Natomiast ten pośpiech teraz mi się wydaje, że jest wyjątkowo zbędny, bo przecież to 

tydzień czasu nikomu nie zaszkodzi, a może tylko doprowadzić do normalizacji sytuacji w 

radzie. Proszę Państwa, korzystając z okazji chciałem jeszcze o kilku rzeczach powiedzieć. 

Przede wszystkim jako uwagę do Państwa, bo jestem drugi raz na sesji. Na razie mam 100% 

obecność, nie myślcie, że będę na wszystkich, ale póki co chciałbym Państwu drobną taką 

uwagę tutaj zwrócić. Proszę Państwa, te posiedzenia rady są transmitowane. Nie może być 

sytuacji takich, że nie działają mikrofony, że nie można tutaj zapanować nad porządkiem na 

sesji, bo to wszystko ludzie widzą. Obserwuje nas dzisiaj ponad 40 osób i ludzie nie wiedzą, 

co się na sesji dzieje. Także pierwsza taka uwaga do Pana burmistrza, że należałoby z tym 

porządek zrobić. Druga sprawa, proszę Państwa, przygotowanie dokumentów na posiedzenia 

rady. Tu są radni młodzi, którzy są w większości po raz pierwszy w radzie, im się należy 

pomoc, a nie trochę utrudnianie tej pracy. Bo proszę Państwa, przed chwilą podjęliście 



właściwie jedną uchwałę o utworzeniu wszystkich Komisji Stałych Rady. I teraz te komisje są 

powołane na podstawie jednego przepisu ustawy, który nie odpowiada np. do powołania 

Komisji Rewizyjnej i Komisji Skarg, Petycji i Wniosków. Uważam, że nie może tak być, że 

nie da się czegoś tutaj przeprogramować, że trzeba system przestawiać. Jeżeli trzeba, to 

trzeba. Powinny być przegłosowane każde komisje tak, jak mają być powoływane zgodnie z 

ustawą o samorządzie gminnym i wtedy nie byłoby tych problemów. Proszę Państwa, 

uważam, że te uwagi proszę tego nie przyjmować jako moją złośliwość, ale to po prostu 

usprawni wam pracę. Bo ci radni, ciężko im się odnaleźć w tym, że raptem muszą 

przegłosować skład wszystkich komisji i właściwie nie wiadomo, na jakich zasadach to jest 

głosowane. Więc proszę to wziąć pod uwagę i te materiały na sesje, żeby były przygotowane 

w terminie, to nie jest taki wymysł, że ktoś chce 5-7 dni. Na to są określone przepisy. Ustawa 

o samorządzie gminnym reguluje to, że w ciągu najmniej 7 dni przed sesją mają być 

dostarczone uchwały radnym. I tu nikt nikomu łaski nie robi i nie można tego przyspieszać. 

Nadzwyczajne sesje, które miały miejsce w naszej radzie w poprzedniej kadencji, w ostatnim 

zwłaszcza roku, w ostatnich dwóch latach, myślę, że powinny dawno już odejść w niepamięć 

i powinna się rozpocząć normalna praca, normalne funkcjonowanie rady. To jest taka drobna 

moja uwaga. Dziękuję. 

 

   Burmistrz Robert Lipiec: Szanowni Państwo, Panie Marku, oczywiście to są pierwsze 

posiedzenia komisji. Pierwsze posiedzenie komisji powoływał Komisarz Wyborczy. To było 

7. bodajże. Kolejne posiedzenie zostało ustalone na trochę inny termin. Tutaj propozycja 

radnych była taka, żeby przesunąć to posiedzenie komisji. Ja wcześniej sygnalizowałem, że są 

rzeczy, które trzeba zrobić, po prostu przegłosować i należałoby to zrobić, przeprowadzić tą 

sesję z wyboru tutaj komisji po tamtej sesji pierwszej. No ale no taka jest sytuacja niestety. 

No wszyscy się tutaj uczą. Oczywiście są młodzi radni i nie mają wiedzy. Ja myślę, że tutaj 

pracownicy Biura Rady starają się w bardzo dużym stopniu pomóc wszystkim. Też moja 

decyzja była taka, żeby przed pierwszą sesją zwołać posiedzenie, spotkanie takie radnych, 

żeby wytłumaczyć jak mają obsługiwać sprzęt, jak ma wyglądać ta pierwsza sesja i myślę, że 

wyszła nie najgorzej. Staramy się to robić tak naprawdę dla tych ludzi, żeby było im jak 

najlepiej. Niestety są takie sytuacje jakie są, sprzęt działa też różnie, transfer internetowy też 

działa różnie, na co nie mamy tak naprawdę wpływu. Ja szczerze wam powiem, takie 

problemy się zdarzają wszędzie. W Radzie Powiatu głosowaliśmy niejednokrotnie, też 

zawieszał się internet, zawieszał się sprzęt. Trzeba było, jeżeli chcemy żeby wszyscy 

mieszkańcy wiedzieli co się dzieje, kto przemawia w danym momencie, jaka uchwała jest 

podejmowana, bo to wszystko jest w systemie zapisywane i żeby to było widoczne na 

platformie e-Sesja, no to niestety to wymaga trochę czasu. Technicznie nie jesteśmy w stanie 

w danym momencie, kiedy ktoś coś mówi, czy proponuje zmiany w danym momencie, z 

automatu tego wprowadzić. No muszą to osoby wpisać, żeby to było widać, więc to jest takie 

dla mnie naturalne. I chyba wszędzie to się tak odbywa. Dziękuję. 

 

  Sekretarz Grzegorz Frasoński: Ja pozwolę sobie odnieść się do uwag Pana Marka. Po 

pierwsze, jeżeli chodzi o powoływanie komisji, dzisiaj był mecenas, było konsultowane z 

mecenasem. Podstawa prawna, którą mecenas mi potwierdził, jest to art. 21 ustawy o 

samorządzie gminnym, który mówi, rada gminy ze swego grona może powoływać stałe i 

doraźne komisje do określonych zadań, ustalając przedmiot działania oraz skład osobowy. 

Dzisiaj było konsultowane, Pani przewodnicząca była poinformowana o tym, także myślę, że 

no nie wiem czy uwaga jest zasadna, czy nie. Ja się do tego tylko chciałem odnieść. Druga 

sprawa jaka jest, mikrofony, że nie działają. Mikrofony mamy cztery, wiadomo, że one są 

zasilane bateriami, nie mamy czytników jak dużo baterii jest już wykorzystanych. Jeżeli się 

zdarza, tak, mikrofon teraz akurat odmówił posłuszeństwa, wymieniliśmy baterię, 



przekazaliśmy drugi. Myślę, że nie jest to jakaś też uchybienie z naszej strony. Jeżeli chodzi o 

głosowania, no to tak jak Pan burmistrz wcześniej wyjaśnił, wszystko musi być 

wprowadzone, żeby każdy jasno wiedział, nad czym głosuje. Dziękuję bardzo. 

 

   Sołtys Przemysław Dąbrowski: Ja chciałem się zapytać, czy następne sesje też będą w 

godzinach popołudniowych, takich późnych, gdzie nie będzie można skorzystać z Urzędu 

Gminy? Bo przykładowo ja dzisiaj przyszedłem 15.45 do urzędu i już nie mogłem złożyć 

wniosku o szacowanie szkód. Czy nie mogłyby być te sesje po prostu w godzinach rannych, 

bądź około południa? 

 

   Przewodnicząca Zarządu Komitetu Osiedlowego Jolanta Radzimirska: Tak, jeżeli mogę. 

Tutaj głosy są podzielone dlatego, że część i radnych i sołtysów, tudzież przewodniczących 

komitetów osiedlowych pracuje na etatach. I ja wiem, że jest artykuł i ustawa na to, że 

pracodawca ma obowiązek zwolnić pracownika na sesję rady, ale to nie rozwiąże problemu, 

bo nie wszyscy pracujemy w urzędach, czy w budżetówce i czasami może być taka sytuacja, 

że pracownik zostanie zwolniony na stałe. A tutaj uważam, że jeżeli np. Urząd Pocztowy jest 

czynny po południu raz w tygodniu, może być i Urząd Gminy też czynny w godzinach 

popołudniowych raz w tygodniu. I w tym dniu wtedy ewentualnie zwoływać sesję, żeby nie 

było takich sytuacji jak dzisiaj. Pani Ania musiała zostać, Pan sekretarz musi zostać, tutaj 

Pani musi zostać i nie wiem, jak będą to mieli rozliczane. Co prawda niektórzy z 

pracowników urzędu mają nienormowany czas pracy i to jest normalne. Ale jeżeli np. sołtysi, 

tudzież przewodniczący chcą załatwiać w tym samym czasie sprawy, uważam, że wskazanym 

byłoby nie tylko dla nas, ale dla mieszkańców raz w tygodniu urząd, żeby był czynny i żeby 

to zsynchronizować z pocztą. Wtedy nikt nie będzie musiał się zwalniać, żeby załatwiać sobie 

jakieś sprawy. Tylko wtedy urząd jest dla mieszkańców. Takie jest moje zdanie. 

 

   Burmistrz Robert Lipiec: Szanowni Państwo, to są sytuacje tak naprawdę wyjątkowe o tej 

godzinie, znaczy te sesje o tej godzinie. Tutaj na prośbę Pani przewodniczącej, ponieważ jest 

nauczycielem w szkole, ma teraz matury i dlatego też zostały przeprowadzone w godzinach 

popołudniowych. Jak najbardziej sesje będą, będziemy starać się realizować w godzinach 

pracy urzędu, dlatego że też na te sesje czasami potrzebne są informacje od pracowników 

urzędu. Bo macie Państwo wiele różnych pytań, na które nie zawsze merytorycznie ja do 

końca mogę odpowiedzieć. Bo w danym momencie zajmuje się tym pracownik i nie zawsze 

na bieżąco wszystko wiem, chociaż staram się, będę starał się to wiedzieć. Niemniej jednak 

może być sytuacja, że będziecie chcieli zasięgnąć opinii pracownika w danym momencie i nie 

widzę innej możliwości, jakby te sesje odbywały się w godzinach pracy. Jeżeli Pani Jolu 

mówi Pani o radnych, ja to już mówiłem na spotkaniu. Nie wiem czy na pierwszej sesji, czy 

na pierwszym spotkaniu, że pracodawca ma ustawowy obowiązek zwolnić takiego 

pracownika i to nie może być sytuacji takiej, że go zwolni z pracy dlatego, że on jedzie na 

sesję. Bo ja startując do Rady Powiatu to też zapytałem, najpierw rozmawiałem z moim 

pracodawcą, czy będzie wyrażał zgodę na to, żebym po prostu w tych dniach mógł w tych 

sesjach uczestniczyć w godzinach pracy. Znaczy w godzinach pracy, musiałem to po prostu 

odpracować, tak to na tej zasadzie jest. Więc tutaj jeżeli chodzi o przesunięcie godzin pracy 

urzędu, rozważamy pewną alternatywę. Aczkolwiek na chwilę obecną należałoby się 

zapoznać z przepisami, bo to są przepisy Państwowej Inspekcji Pracy, które też zezwalają na 

pewne ruchy i tego tak ot nie można podjąć. Będziemy rozmawiać, dyskutować na ten temat. 

Niemniej jednak, na pewno sesje będziemy starać się zwoływać w miarę możliwości, w 

godzinach pracy Urzędu Gminy i Miasta Mogielnica. 

 



   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:  Może ja teraz. Sprawa jest rozwojowa, my cały czas to 

analizujemy. W większości naszych członków rady jednak godzina popołudniowa jest 

najbardziej dogodna. Tu padło moje nazwisko, ponieważ ja rzeczywiście jestem zajęta bardzo 

maturami. Tego się nie da przesunąć, ani zmienić. Nastąpił zbieg różnych okoliczności, 

różnych wydarzeń. I my jakoś tak bądźmy wyrozumiali, bo mówię, ja uważam, że jesteśmy w 

stanie osiągnąć konsensus rada, Pan burmistrz, pracownicy urzędu. I mówię, proszę tak, że 

tak powiem, nie mobilizować nas tak dalece, my na pewno sobie z tym problemem 

poradzimy. Dlatego nam pasuje w tej chwili popołudnie, bo też chcemy pewne sprawy 

unormować, żeby potem móc zacząć troszkę inaczej może, a może jeszcze inaczej. Koncepcje 

są różne, więc zamknijmy na tę chwilę ten temat. 

 

   Radny Ireneusz Popis: Panie Burmistrzu, Pani Przewodnicząca, drodzy radni i mieszkańcy. 

Ja chciałbym tutaj odnieść się do tego dnia jednego pracy urzędu. Moim zdaniem to jest 

bardzo dobry pomysł. Nie wiem jak tutaj rada, mieszkańcy i Pan burmistrz, ale dużo ludzi i 

tak jak i radni, i sołtysi, i nasi mieszkańcy pracują w systemach trzy zmianowych, prawda. I 

to by było, poprawiło komfort tutaj przyjścia, bo nie zawsze możemy po pierwszych 

zmianach pracując do godziny 15.00, czy tam 16.00 przyjść tutaj do urzędu. A jeden dzień w 

tygodniu, jakby ta praca urzędu wyglądała na przykład od 10.00 do godziny 16.00, żeby też 

pracownicy tego urzędu nie musieli zostawać po godzinach pracy, tak jak dzisiaj. A mi się 

wydaje, że wyjście po pierwszej zmianie i przyjście tutaj do urzędu i załatwienie tej sprawy, 

nie spiesząc się szybko, bo zamykają do tej i do tej godziny, poprawiłoby to wszystko 

naprawdę. By było wszystko dobrze i skutecznie i śmiało by to wszystko nam ładnie poszło. 

Dziękuję bardzo. 

 

   Marek Ścisłowski: Proszę Państwa, ja zdaję sobie sprawę z tego, że te sesje są 

transmitowane, ale też nie chciałbym wyjść z tej sesji z przekonaniem, że coś tu jest 

niedopowiedziane. Jeżeli pracownik urzędu wypowiada się na temat podstaw prawnych, 

uchwał, o których decydujemy, to musi mieć pewność. Te uchwały powinny być parafowane 

przez mecenasa Czy one były parafowane przez mecenasa? Nie były. Proszę państwa, ja 

muszę tutaj dokończyć tą sprawę. Dlaczego? Dlatego, że mówimy o dwóch różnych rzeczach. 

Rada powołuje komisje, które są obligatoryjne, z ustawy muszą być powoływane i mówimy o 

komisjach doraźnych. Pan przytacza art. 21, który mówi o komisjach doraźnych, które mogą 

być, ale wcale nie muszą. Natomiast art. 18a i b mówi o tych komisjach, które muszą być 

powołane i tam są określone procedury, które są wymagane. I tam jest podstawa prawna do 

powołania tych komisji inna niż ta, która jest w tej uchwale. I proszę to następnym razem 

sprawdzać. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:  Proszę i jeszcze ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? 

Nie widzę żadnych zgłoszeń do dyskusji. 

 

8. Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Zamykam II Sesję Rady Miejskiej w Mogilnicy. Bardzo 

proszę wszystkich radnych o pozostanie na spotkanie z Panem burmistrzem, w celu 

rozpatrzenia tych materiałów, które przygotował. Dziękuję Państwu bardzo za przybycie. Do 

widzenia. 

 

Na tym protokół zakończono.  

 

Protokołował   Sekretarz obrad   Przewodniczący obrad 



Grzegorz Frasoński  Sławomir Baran   Ewa Ścisłowska 


